
Protokół z XLII Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 29 maja 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Spotkanie z Komendantem Komisariatu VII Policji 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:    

5.1. ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji  „Budowa zespołu budynków mieszkalnych 
przy ul. Morcinka/Kantorowicka” 

5.2 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 
zgodnie z pismem ML-02.7123.260.2013.BS   

5.3 opinii dla inwestycji pn. „Budowa i wymiana elementów małej architektury na istniejącej 
nawierzchni toru dla deskorolek” przy ul. Jagiełły 

5.4 delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
5.5 ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  wg  wskazań 

Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  dróg,  chodników  i 
oświetlenia” w roku 2014   

5.6 korekty podziału środków na zadaniu powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników
i oświetlenia” w roku 2014    

5.7 opinii do inwestycji planowanych na terenie Dzielnicy XVII zawartych we Wstępnym 
Katalogu Inwestycji Miejskich   

6. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
7. Interpelacje i zapytania
8. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 
Na Sesje przybył p. L. Zaleński



ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag
Na Sesje przybyła p. L. Madej

ad.4. Spotkanie z Komendantem Komisariatu VII Policji 
Przewodniczący  przywitał  przedstawicieli  Policji  w  osobach:  p.  Komendant  Komisariatu  VII 
Nadkomisarz Artur Kasicki,  Kierownik Rewiru Dzielnicowych Robert  Małek,  oraz Dzielnicowi 
osiedli Na Wzgórzach i Na Stoku: mł. asp. Andrzej Bujnarowski oraz asp. Jacek Gratkowski.
Następnie  Komendant  Komisariatu  VII  Policji  zapoznał  zebranych  ze  swoją  osobą
i podejmowanymi działaniami.
W dalszej części tego punktu p. Komendant odpowiadał na pytania następujących Członków Rady:
p.  A.  Zdziebko,  p.  W.  Wojnarskiego,  p.  J.  Kolasy,  p.  G.  Rojewskiego,  p.  St.  Strońskiego,
p. St. Walczaka, p. J. Kawy, p. R. Chruściel.
Pan  G.  Rojewski  zgłosił  wniosek  formalny  o  zamknięcie  dyskusji,  który  Radni  przyjęli 
jednogłośnie  pozytywnie.  Przed  głosowaniem  nad  wnioskiem  do  głosu  zgłosili  się  jeszcze:
p. J. Kolasa, p. St. Starowicz, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński
Przewodniczący podziękował Przedstawicielom Policji za przybycie zapraszając jednocześnie na 
posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII 

a  d.5  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.5.1. ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji „Budowa zespołu budynków mieszkalnych przy 
ul. Morcinka/Kantorowicka” 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Pan L. Zaleński poprosił o przybliżenie rejonu budowy przedmiotowych budynków.
Odpowiedzi  udzielił  p.  J.  Kawa.  Przewodniczący  zapoznał  zebranych  z  załączoną  dokumentacją
w powyższej sprawie. Następnie głos zabrali: p. M. Gajoszek, p. J. Kawa, p. L. Zaleński, p. J. Kawa,
p. St. Madej. 
Radni pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji „Budowa 
zespołu budynków mieszkalnych przy ul. Morcinka/Kantorowicka” w głosowaniu: za 17, przeciw – 0, 
wstrzymało się 3

ad.5.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie
z pismem ML-02.7123.260.2013.BS  
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.260.2013.BS

ad.5.3.  opinii  dla  inwestycji  pn.  „Budowa i  wymiana elementów małej  architektury na istniejącej 
nawierzchni toru dla deskorolek” przy ul. Jagiełły
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
P. St. Madej i p. J. Kawa zapoznali zebranych z genezą powstania projektu uchwały. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  opinii  dla  inwestycji  pn.  „Budowa
i  wymiana  elementów  małej  architektury  na  istniejącej  nawierzchni  toru  dla  deskorolek”  przy
 ul. Jagiełły

ad.5.4. delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu
Przewodniczący przypomniał zebranym genezę powstania projektu uchwały.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  delegowania członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie



ad.5.5.  ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  wg  wskazań 
Dzielnicy” w ramach zadania powierzonego „Prace remontowe dróg, chodników i  oświetlenia”
w roku 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania
pn.  „Remont  dróg  i  chodników wg wskazań  Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace 
remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014

ad.5.6.  korekty podziału środków na zadaniu powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników
i oświetlenia” w roku 2014  
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Pan J. Kawa wniósł pisemną poprawkę do projektu uchwały, którą przyjęto jednogłośnie pozytywnie.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  korekty podziału  środków na  zadaniu 
powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014  

ad.5.7.  opinii  do  inwestycji  planowanych  na  terenie  Dzielnicy  XVII  zawartych  we  Wstępnym 
Katalogu Inwestycji Miejskich 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinii Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  
Przewodniczący odczytał pismo jakie wpłynęło w ww. sprawie z Wydziału Rozwoju Miasta. Następnie 
w imieniu Zarządu wniósł pisemną autopoprawkę do projektu uchwały.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do inwestycji planowanych na terenie 
Dzielnicy XVII zawartych we Wstępnym Katalogu Inwestycji Miejskich 

ad.6. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  p.  Leszek  Zaleński  poinformował
o  przebiegu  spotkań  z  mieszkańcami  w  sprawie  budżetu  obywatelskiego  oraz  przypomniał
o terminach składania wniosków do budżetu obywatelskiego. Głos w tym punkcie zabrali również: 
p. L. Madej, p. St. Madej, p. R. Chruściel 

ad. 7. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 8. Oświadczenia i komunikaty

Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:
– mailem  z  Kancelarii  Rady  Miasta  i  Dzielnic  Krakowa  w  sprawie  opinii  prawnej  dot. 

zapisów w Nowym Statucie
– podziękowaniami  ze  Szkoły  Podstawowej  Nr  129  za  pomoc  w  realizacji  Festynu 

Ekologicznego z okazji Dni Ziemi
– prośbą z ZSOI Nr 6 o zakup defibrylatora
– podziękowaniami  z  ZSOI  Nr  6  za  nagrody i  obecność  (p.  Lucyna  Madej  i  p.  Dariusz 

Jaworski) w Międzyszkolnym Konkursie Młody Ratownik z prośbą o dofinansowanie ww. 
Konkursu w roku przyszłym 

– z prośbą Pracowni Obywatelskiej o możliwość zaprezentowania na Sesji Rady Dzielnicy 
projektu pn.” Ranking Krakowskich Samorządowców” 

Następnie p. Izabela Szeląg z Pracowni Obywatelskiej zapoznała zebranych z ww projektem oraz 
rozdała ankiety z prośbą o ich wypełnienie.
Głos w tej sprawie zabrali: p. J. Kolasa, p. L. Madej, p. St. Stroński, p. W. Wojnarski, p. J. Kawa,
p. A. Dziedzic, p. St. Rajski, p. J. Kolasa, p. R. Chruściel, p. M. Gajoszek, p. St. Madej



Następnie Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń komisji w czerwcu 2014r:

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 9 i 23.06.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -      18.06.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 2 i 16.06.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -      17.06.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych -      12.06.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska -      11.06.2014r.

Pan J. Kawa zwrócił się do Radnych, aby do dnia 20 czerwca 2014r. zgłaszać zapotrzebowanie na 
montaż i wymianę ławek na terenie Dzielnicy.  
Przewodniczący poprosił zebranych o zgłaszanie się na dyżur przy stoisku Rady Dzielnicy XVII 
podczas Dnia Otwartego Magistratu zaplanowanego na 15 czerwca 2014r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
26 czerwca 2014r. na godz. 1730 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
a przybycie i o godz. 2010 zamknął posiedzenie XLII Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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